

Burhan Ocakoglu

Burhan is an engineer from the polytechnic University of Brussels. After 5 years as system engineer at IBM, Burhan became a European Fonctionnaire at EUROCONTROL, in charge of research & development and training in the area of mobile communications between aircraft and air traffic control towers for almost a decade. Burhan then decided in 2001 to launch his own company Obizco (For Open BIZness Consulting) whose mission is to help SMEs benefit from business consulting services based on open industry standards such as PMI for project management, ITIL for service management or EFQM for Quality Management. After Obizco's growth over 5 different countries, Burhan realized building strong interpersonal leadership skills was key to the success of his company. In 2015, Burhan took over ownership of the Franklin Covey France subsidiary. Franklin Covey's mission is to help organizations develop exceptional leaders at every level, instill habits of effectiveness in every individual, build an inclusive, high-trust culture where great ideas thrive and use a unified execution framework to pursue their most important goals.

Burhan est ingénieur de l'Université polytechnique de Bruxelles. Après 5 ans en tant qu'ingénieur système chez IBM, Burhan est devenu fonctionnaire européen chez EUROCONTROL, en charge de la recherche et du développement et de la formation dans le domaine des communications mobiles entre les avions et les tours de contrôle du trafic aérien pendant près d'une décennie. En 2001, Burhan a décidé de lancer sa propre entreprise, Obizco (For Open BIZness Consulting), dont la mission est d'aider les PME à bénéficier de services de conseil basés sur des normes industrielles ouvertes telles que PMI pour la gestion de projets, ITIL pour la gestion de services ou EFQM pour la gestion de la qualité. Après la croissance d'Obizco dans 5 pays différents, Burhan a réalisé que l'acquisition de solides compétences en leadership interpersonnel était la clé du succès de son entreprise. En 2015, Burhan a pris la direction de la filiale Franklin Covey France. La mission de Franklin Covey est d'aider les organisations à développer des leaders exceptionnels à tous les niveaux, d'inculquer des habitudes d'efficacité à chaque individu, de construire une culture inclusive et de confiance où les grandes idées se développent et d'utiliser un cadre d'exécution unifié pour poursuivre leurs objectifs les plus importants.